
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 8. maj 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AI
Ministeren bedes redegøre for, om Folketinget inden sommerferien kan få ad-
gang til at se den endelige rapport om kulegravning af høreapparatområdet,
som blev igangsat for næsten to år siden, og hvor Rigsrevisor allerede i no-
vember 2011, i notat til Statsrevisorerne om tilskud til privat behandling for hø-
retab, skrev, at der ifølge Rigsrevisionens vurdering er tale om "en rapport,
der på systematisk vis afdækker problemerne i ordningen og mulighederne for
at gennemføre ændringer", og herunder hvilke ”uddybende spørgsmål” som
regeringen har haft til rapporten, siden ministeren fortsat nægter at offentlig-
gøre den endelige rapport.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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